
Protokół Nr 2/2010 

z posiedzenia Komisji Budżetowo-Gospodarczei i Rolnictwa odbytego                                        

w dniu 25 marca 2010 r. w godzinach 10
00

 – 15
15

  w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy 

 

Obecni wg załączonej listy obecności. W posiedzeniu uczestniczyli radny Grzegorski 

Przewodniczący Rady Gminy, Sekretarz  Gminy, 

Porządek posiedzenia: 

1.  Sprawozdanie kierownika ZUK, ocena zadań wykonywanych na zlecenie Gminy. 

2.  Ustalenie taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzania ścieków 

3.  Omówienie zagadnień pod obrad sesji. 

4.  Sprawy różne. 

Ad. 1. Pan Stanisław Lipski kierownik ZUK przedstawił sprawozdanie z działalności zakładu, 

które stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 2. Pan Stanisław Lipski kierownik ZUK przedstawił proponowane taryfy dotyczące wody 

i ścieków wg kalkulacji jaką przeprowadził zakład. Wyjaśnił powody wzrostu cen, z których 

głównym jest wzrost cen energii elektrycznej. 

- radny Sobczyk zapytał o rozbieżności w energii w przedstawionej kalkulacji za wodę, 

Komisja wnioskuje aby w następnej kalkulacji wykazać wykonanie z roku poprzedniego a nie 

planowane. 

- radny Sobczyk zapytał o wzrost opłaty stałej 

Radni podjęli dyskusję związaną z przedstawioną informacją oraz wzrostem opłaty stałej. 

Stanowisko komisji – 0,40 zł netto dopłaty, podnieść opłatę stałą do kwoty 1,50 zł brutto                 

( 1,40 zł netto ) 

- pani Duraj Sekretarz gminy wyjaśniła, że Rada nie może zmieniać taryf, może je tylko 

zatwierdzić lub odrzucić.  

Komisja w dalszej dyskusji przeanalizowała proponowane taryfy i podjęła decyzję aby 

zaopiniować je pozytywnie. 

Komisja zaproponowała aby dopłata gminy do wody wynosiła 0,45 zł netto. Mieszkaniec 

płacił wtedy 1,71 zł brutto za 1 m3. Proponowana dopłata do ścieków wynosi 2,03 zł netto. 

Mieszkaniec płaci wtedy 2,68 zł za 1m3 ścieków. 

Ad. 3. - pani Duraj Sekretarz Gminy wyjaśniła, że w kwestii dotyczącej funduszu sołeckiego 

należy podjąć decyzję 

Po dyskusji komisja zaopiniowała pozytywnie podjęcie uchwały o utworzeniu funduszu 

sołeckiego. 

Projekt uchwały dotyczący zmiany Gminnego Programu Profilaktyki komisja zaopiniowała 

pozytywnie. 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie przedstawiła pani Kośka Skarbnik Gminy. 

Ad. 4. W sprawach różnych przewodniczący komisji zapytał o kwestie zakupu kosiarki do 

koszenia trawy na boisku w Studziannie. Zwrócono się z prośbą do pana Wójcickiego o 

znalezienie propozycji oraz cen na dobrą kosiarkę z koszem w terminie do najbliższej sesji. 

Wobec wyczerpania zagadnień przewidzianych na posiedzenie komisji i zakończeniu dyskusji 

radny Sobczyk przewodniczący komisji zamknął posiedzenie o godzinie 15
15

. 
 

               Przewodniczący Komisji 

 Protokołowała 

     Czesław Sobczyk 

Elżbieta Sobczyk 

     

 


